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PROTOKOLL 
Protokoll: Ungdomsråd STHF Dato: 12.desember 2023 
Møteleder: Kristine Bjørbekk Kjellin Tid: 1800 – 2040 
Referent: Anne Borge Kallevig Sted: Direktørens møterom 
Deltakere: 
 

Ada-Marie Riis (på Teams), Adam Diab, Amalie Hansen, Amund Oterholt, Kristine 
Bjørbekk Kjellin, Marte Riis Jensen, Elise Haugerø,  Anne Borge Kallevig 

Fravær: Safira Karoli 
I tillegg 
møtte 

Tom Helge Rønning, administrerende direktør – sak 37-2023 

  
Saksnr. Sak 
00-2023 Innkallelse og saksliste til møtet 12.12.2023 

 
Vedtak: 
Innkalling og saksliste ble godkjent 
 

36-2023 Godkjenning av protokoll  
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet godkjenner protokoll fra ungdomsrådsmøte 17.10.2023. 
 

37-2023 Besøk av administrerende direktør Tom Helge Rønning 
 
Ada-Marie presenterte ungdomsrådets arbeid gjennom 2023  

• Fokusområder 
• Oppdrag 
• Samarbeid med brukerutvalget STHF 
• Samarbeid med ungdomsrådet i Sykehuset Vestfold (SiV) 
• Samarbeid med ungdomsrådet Kalnes 
• Planer for 2024 

 
 
Direktøren synes ungdomsrådet har gjort en flott jobb og fått til mye. 
Positivt at ungdomsrådet både har fått gjennomslag for og blitt hørt på innspillene ifm 
BUP-huset. 
Direktøren har fått flotte tilbakemeldinger på ungdomsrådets deltakelse 
 ved åpningen av huset. 
Positivt med samarbeid – både brukerutvalg, og andre ungdomsråd. 
Store forandringer i helsesektoren framover – viktig og positivt at ungdomsrådet er på. 
Sykehusledelsens ansvar at ungdomsrådet har arenaer hvor de kan bidra. 
Digitaliserte tjenester og samhandling med pasienter – viktig med ungdommens 
perspektiv. 
I forbindelse med utbygging av nytt akuttmottak vil bl.a. diskusjoner rundt «hvordan 
barn tas imot» komme. Viktig med ungdomsrådets innspill. 
Direktøren utfordret også ungdomsrådet på om temaet: 
«Barn og unge som pårørende» kan være noe for ungdomsrådet å jobbe med videre. 
 



        
 

2 
 

Saksnr. Sak 
38-2023 Oppdateringer fra: 

 
• Samarbeid med ungdomsrådet i Sykehuset Vestfold (SiV) 

I forbindelse med saken «Overgang fra barn til voksenavdeling» har 
ungdomsrådet i SiV utarbeidet en rapport hvor målet er at det utarbeides en 
prosedyre om dette temaet. 
Denne rapporten skulle oversende  ungdomsrådet, men har dessverre ikke 
kommet enda. 
Amalie sender mail og etterspør sluttrapporten. 

      
• Kirurgiske og pediatriske barn på akutten 

Som nevnt under sak 33-2023 er ungdomsrådene i Sykehuset Vestfold og 
Sykehuset Telemark enige om å prøve å kartlegge fakta og se om det er grunnlag 
for en sak de kan jobbe felles med videre., og da kanskje med ungdomsrådet på 
Kalnes også. 
 
Ada-Marie sender mail til akuttmottaket og analyseavdelingen  med spørsmål 
om: 
- Hvor mange barn har vært innom akuttmottaket i perioden 2018 – 2023: 

Antall alderen 0-10 år 
Antall alderen 11-20 år 

- Hvilke skjermingstiltak finnes/brukes 
- Rutiner ved mottakelse av barn 
 
Kristine sender mail til barneavdelingen med spørsmål om 
- Hvor mange barn har kommet direkte til barneavdelingen i samme periode 

(2018 – 2023) 
 

• Samarbeid med brukerutvalget 
Anne forespør brukerutvalget om felles møte 7. mai 2024 for videre planlegging 
av samarbeid 
 

•  «Samarbeid mellom skole og spesialisthelsetjenesten/poliklinikk» 
              Ungdomsrådet var på møtet i oktober enige om at dette kanskje heller var en  
              sak for ungdomsrådet i kommunen og fylkeskommunen, og et samarbeid   
              skole/helsetjeneste. 
              Amalie utarbeider både mail, og tar også ansvaret for å sende saken til 
              ungdomsrådet i Skien kommune og ungdomsrådet i Telemark Fylkeskommune. 
              Denne saken avsluttes i ungdomsrådet etter dette. 

 
• «10 punkter for god overgang» (fra barn til voksenavd) 

Direktør for kommunikasjon og samfunnskontakt, Geir Jørgen Bekkevold, har 
mottatt listen fra ungdomsrådet med 10 punkter som er viktig for ungdommen 
ved en slik overgang. Saken er lagt ut på sykehusets intranett. 
Anne spør kommunikasjonsavdelingen om det er mulig å få en oversikt over 
antallet som har vært inne på saken. 
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Saksnr. Sak 
• Spørsmål til klinikksjefen ved Barne- og ungdomsklinikken 

Ungdomsrådet ble på møtet i oktober enige om å sende mail til klinikksjefen for 
Barne- og ungdomsklinikken (BUK), Ansgar Berg med spørsmål om hvorfor 
barne- og ungdomsavdelingen kun er skiltet med barneavdeling, og ikke barne- 
og ungdomsavdelingen eller «Seksjon for barne- og ungdomsmedisin» som det 
formelt heter? 
Amund vil også i mailen spørre om det er mulig for barne- og 
ungdomsavdelingen på STHF å øke aldersgrensen på både sengepost og 
poliklinikk til 18 år, slik Sykehuset i Vestfold har gjort. 
Amund tar ansvar for at dette er sendt før neste møtet i januar. 
 
 

• Ledelinjer BUP-huset 
Adam sender klinikksjef Ansgar Berg og etterspør ledelinjer i BUP-huset 
 
 

39-2023 Planlegging av 2024 
 

• Samarbeid med brukerutvalget, STHF – invitere til felles møte 07.05.24 
• Samarbeid med ungdomsrådet i Vestfold (SiV9 og Kalnes – Amalie sender 

forespørsel om det er mulig med et fellesmøte 20.08. eller 15.10.24. Møtet skal 
være i Vestfold. 

• Nye fokusområder 
• Delta på samlinger 
• Jobbe videre med igangsatte saker 

 
Neste møte (første i januar) sette av til arbeidsmøte. 
 
Ansgar Berg inviteres til møtet i mars 
Brukerutvalget til møtet i mai 
I tillegg inviteres Geir Jørgen Bekkevold i løpet av våren 
Nytt bilde av UR tas våren -24 
 
 

 35-2023 Eventuelt 
 

• I regi av Helse Sør-Øst har Sykehuset i Telemark fått i oppdrag å jobbe med 
«Selvskading og selvmordsforebygging i somatisk akuttmottak» I dette 
forbedringsarbeidet er oppgaven til sykehuset å implementere en ny Regional 
veiler. 
Det er ønske om en deltaker fra ungdomsrådet i dette arbeidet. 

- Amund Oterholt blir ungdomsrådets representant. 
 
            Onsdag 20.desember arrangeres en Workshop vedr dette arbeidet i 
            Konferansesenteret 

- Amund deltar også her 
 

• Samling med FFO-Samarbeidet HSØ 2024 på Fornebu 
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Saksnr. Sak 
Ungdomsrådet har mottatt forespørsel om det ved neste samling er ønskelig at 
ungdomsrådene samles i forkant for å bli bedre kjent og ha et førprogram basert 
på ønskene og behovene i ungdomsrådene. 
Selve samlingen blir fra lunsj til lunsj 12. og 13. april. 
Ungdomsrådene inviteres etter arbeidstid torsdag 11.april -24 (til lunsj 13.04.) 
Ungdomsrådet ønsker egen samling. 
 
Elise svarer opp forespørselen fra FFO. 
 

• Rekruttering 
Ungdomsrådet sliter med rekruttering. 
Ungdomsrådet ved AHUS har hatt stillingsannonse ute på finn.no for å få i gang 
rekrutteringen, og har hatt kjempesuksess med dette. 
Ungdomsrådet ønsker å prøve dette.  
Marte har vært i kontakt med HR som er villige til å hjelpe til med en slik 
annonse. 
Forslag til annonse legges fram på neste møte. 
 
 

 Neste møte 23.01.2024 
 
Presentasjonen avholdt i i møtet sendes i egen mail i etterkant av møtet. 

 

Møtet ble avsluttet kl. 20.40 
 
Skien, 12. desember 2023 
Anne Borge Kallevig 
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